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Kort verslag ondernemingsraad van 12 september 2024  
 

Goedkeuring ontwerpverslag ondernemingsraad van juni 

 

• De werkgever meldt dat de Excel-file waarin voorraden en productiecijfers van glasvezel 

verwerkt worden, beschikbaar is voor de medewerkers van het glasvezelbedrijf. 

• In de keukencommissie zullen thema’s besproken worden die te maken hebben met de 

keuken op rechter- en linkeroever. De keuken op linkeroever wordt wel beheerd door 

LANXESS Belgium nv. 

• Op 16 september worden de nieuwe I-bus routes voorgesteld op het comité van overleg. 

Daarna worden deze voorgesteld op de ondernemingsraden van de betrokken bedrijven. Dit 

voorstel van de werkgever bevat minder bussen en herwerkte routes. Er worden meer 

comfortabele kleine bussen voorzien. De button wordt vervangen door een QR-code. Het 

herwerkte plan gaat in januari 2025 van start. 

• We merken op dat het Workable platform niet steeds correct werkt. Via dit platform dienen 

kandidaten hun sollicitatie op te starten. 

• Vanaf 16 september zal tijdelijk een recruter starten om 3 dagen per week de dienst werving 

& selectie te ondersteunen. 

• CAO104 werkgelegenheidsplan oudere werknemers werd door de ondernemingsraad 

goedgekeurd. De CAO vermeldt dat alle afspraken uit het sociaal memento worden 

nageleefd. Eerdere afspraken zoals het voorzien van slaapoordoppen zullen worden 

nageleefd. 

• Bij Envalior bestaat een puntensysteem om te beoordelen wanneer een investering kan 

worden goedgekeurd. De terugverdientijd, het She-principe, de continuiteit van het 

bedrijf,… maken deel uit van dit puntensysteem. 

 

Periodieke informatie 2e kwartaal 2024 

 

Tegenover het 2e kwartaal van 2023 daalde de omzet bij Capro & PA6. De capaciteit werd dan ook 

niet volledig benut. Bij GF steeg de omzet en werd de capaciteit volledig benut. Europa is bezig met 

maatregelen zoals anti-dumping vanuit Egypte. Op die manier kan er een eerlijkere concurrentie 

ontstaan met glasvezelproducenten in Egypte.  

Het grootste deel van de kosten zijn voor grond- en hulpstoffen. Een kleiner aandeel is voor 

goederen & diensten net zoals de lonen. 

 

Economische situatie juni-juli-augustus 

 

CPL -     De productie is afgelopen zomer verhoogd. 

- De verkoop van Capro & AS lag boven de planning. 

- De prijs van elektriciteit, zwavel & ammoniak was stabiel. 

 

GF -     Er werd maximaal geproduceerd en de voorraad werd iets afgebouwd.  

- De voorraad bevindt zich intern en bij Katoennatie.  

- De prijzen van energie en grondstoffen bleven stabiel. 

- Momenteel loopt de MIFI weer en personeelstekorten worden aangevuld. 

- De aanvraag voor de aankoop van nieuwe platina is ingediend. 

- Volgens medewerker waren er afgelopen zomer veel productieproblemen. De werkgever 

geeft volgende oorzaken en verwacht beterschap: herstellingen, productie van CS800 en 

een test met talk als grondstof die loopt tot eind september 
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PACE 

 

Het PACE project werd toegelicht. Dit is een systeem dat de SAP-toepassingen van ex-HPM & ex-

DEM zal samen brengen. Vanaf oktober zullen opleidingen starten voor key-users. Deze zullen dan 

op hun beurt alle gebruikers opleiden vanaf februari 2025. Op 1 april 2025 zal de effectieve 

omschakeling gebeuren. 

We vragen om de werkdruk van deze key-users te bewaken. 

We vragen of ook het systeem voor betalingen aan contractoren betrokken is in dit nieuwe systeem. 

 

Fietsenstallingen 

 

Medewerkers merken op dat, als gevolg van de populariteit van fietsen en de wegenwerken in de 

omgeving, de fietsenstallingen op beide oevers te klein worden. Er wordt ook gevraagd om 

fietsenstalling op rechteroever wind- en waterdicht te maken. 

 

Allerlei 

 

- De werkgever meld dat ze een brief kregen van de RVA waarin wordt gesteld dat 

volcontinu-medewerkers in een 33,6-uren week geen gebruik meer kunnen maken van 

een 4/5 landingsbaan of 4/5 tijdskrediet. De werkgever zoekt samen betrokken partijen 

naar een oplossing. Reeds lopende systemen en thematische verloven zijn niet 

betrokken. 

- Medewerkers vragen een andere partner i.p.v. Econocom voor IT materiaal in het IKP-

plan. 

- De werkgever meldt dat zwavelleveringen nu ook van overzee komen. Zo zullen er 

minder tekorten ontstaan. 

 

Opvolglijst 

 

COGA 

Tijdens een bespreking met de board van Envalior werd besproken dat de besparingen door het 

COGA-project momenteel nog niet voldoende zijn. Er zal een 2e fase worden opgestart om verder 

te besparen. Deze 2e COGA fase bestaat uit 3 onderdelen: 

1. De veiligheid verbeteren. 

2. Stabiliteit van de productie verkrijgen & acceptatie van glasvezel uit Antwerpen bij de 

Envalior-vestigingen. 

3. Reduceren van de kosten. 

Om de kosten te reduceren wordt er gekeken naar grondstoffen, energie, het rendement & 

personeel. 

De beslissing om nieuwe stenen voor een oven te bestellen zal worden uitgesteld tot september 

2025. De planning van de stilstanden kan zo nog ongewijzigd blijven. Tot 2027 zal er al zeker niets 

gestopt worden. 

 

FAME 

Er wordt een communicatie voorzien in november 2024. Er zijn investeringen nodig die eerst met 

de aandeelhouders dienen besproken te worden. 

 

 

   

Volgende ondernemingsraad vindt plaats op donderdag 10 oktober 2024 om 10u.   

 


